

**AGRICULTURE**

<b>11:00</b>	371 W.B.
<b>15:30</b>	371 W.B.

*Order of the day:* Main Estimates 1983-84: Votes 40 and 45—Canadian Livestock Feed Board under AGRICULTURE

*Appearing:*

At 11:00: The Honourable Eugene Whelan, Minister of Agriculture

*Witnesses:*

At 11:00 and 15:30: Officials from the Department of Agriculture

**AGRICULTURE**

<b>11:00</b>	371 É.O.
<b>15:30</b>	371 É.O.

*Ordre du jour:* Budget principal 1983-1984: crédits 40 et 45—Office canadien des provendes sous la rubrique AGRICULTURE

*Comparaît:*

A 11:00: L'honorable Eugene Whelan, ministre de l'Agriculture

*Témoins:*

A 11:00 et 15:30: Hauts fonctionnaires du ministère de l'Agriculture

**NORTHERN PIPELINES**

<b>11:00</b>	208 W.B.
--------------	----------

*Order of the day:* Permanent Order of Reference respecting Standing Orders 69(1)(t) of the House of Commons

*Witnesses:* Officials from the Northern Pipeline Agency

**PIPELINES DU NORD**

<b>11:00</b>	208 É.O.
--------------	----------

*Ordre du jour:* Ordre de renvoi permanent concernant l'article 69(1)t du Règlement de la Chambre des communes

*Témoins:* Hauts fonctionnaires de l'Administration du pipeline du Nord

**COMMUNICATIONS AND CULTURE**

<b>15:30</b>	269 W.B.
--------------	----------

*Order of the day:* Report of the Federal Culture Policy Review Committee (Applebaum-Hébert)

*Witnesses:* From the "Fédération des Francophones hors Québec Inc.":

Mrs. Jeannine Séguin, President and Representatives

**COMMUNICATIONS ET CULTURE**

<b>15:30</b>	269 É.O.
--------------	----------

*Ordre du jour:* Rapport du Comité d'étude de la politique culturelle fédérale (Applebaum-Hébert)

*Témoins:* De la Fédération des Francophones hors Québec Inc.:

M<sup>me</sup> Jeannine Séguin, présidente et représentants

**FISHERIES AND FORESTRY**

<b>20:00</b>	269 W.B.
--------------	----------

*Order of the day:* Main Estimates 1983-84: Vote 1 under ENVIRONMENT

*Witnesses:* Officials of the Department of the Environment—Parks Canada (Questions specifically related to the Parks Canada Program)

**PÊCHES ET FORêTS**

<b>20:00</b>	269 É.O.
--------------	----------

*Ordre du jour:* Budget principal 1983-1984: crédit 1 sous la rubrique ENVIRONNEMENT

*Témoins:* Hauts fonctionnaires du ministère de l'Environnement—Parcs Canada (Questions concernant expressément le programme Parcs Canada)